
PROTOKOLL fört vid möte med SPF Seniorerna Hallands distrikt RPR-KPR-grupp 2021-10-04

i SV:s lokaler Möllegatan 11 Falkenberg

Närvarande: Halmstad; Ann-Margret Nilsson, Kerstin

Uhrberg Kungsbacka; Anita Norman

Falkenberg; Boel Dahlberg, Gerd Silk Hylte; Ebba

Antonsson, Christer Danielsson Ej närvarande; representanter

från Laholm och Varberg.

§ 1 Välkomna Ordföranden Ann-Margret Nilsson hälsade

alla välkomna och uttryckte sin glädje över att vi nu kan träffas fysiskt efter ett långt uppehåll på

grund av pandemin och öppnade mötet.

§ 2 Val av sekreterare Till sekreterare valdes Kerstin

Uhrberg.

§ 3 Korta rapporter från kommunernas KPR Falkenberg; sorterar under

Kommunstyrelsen, vilket fungerar bra. Ordförande i rådet är socialnämndens ordförande.

Sammanträdesarvode utgår till ordinarie ledamöter. Rådets ledamöter tycker att de får gehör för sina

frågor och även får den information de önskar. SPF har tre representanter, PRO har två och SKPF har

en representant. Hylte; sorterar under Omsorgsnämnden, som även

innehar ordförandeposten. Ordinarie ledamöter har sammanträdesarvode. SPF har tre

representanter. Kungsbacka; har inget KPR. Ersätts av POSOM-gruppen.

Laholm; mail från Karin Hellsten till ordföranden Ann-Margret Nilsson:

Laholm har fått ny ordförande kommunrådet Roland Norrman, som tagit bort au och nu skall frågor

mailas in 14 dagar före KPR-möte. De två digitala mötena har funkat så där. De får dålig information

om organisationsför-ändringar eller vad som skall hända framöver. Laholm har svårt att få personer

som vill bli KPR-ombud.

Halmstad; sorterar under Hemvårdsnämnden. Ordförande i rådet är ett kommunråd (C) 1:e vice ordf.

i kommunstyrelsen. Sammanträdesersättning utgår till ledamöter och suppleanter. SPF har två

ordinarie och två ersättare, PRO har tre ordinarie och tre ersättare, SKPF har två ordinarie och en

ersättare. Inför varje KPR-möte har pensionärsorganisationerna ett gemensamt förmöte (digitalt f.n.)

§ 4 Information från RPR Ann-Margret Nilsson anser

att det är för få deltagare i RPR och hon önskar att ledamöterna får reda på vad som ”är på gång” och

inte bara får information om vad som redan har beslutats.

§ 5 Förbundets satsning på KPR SPF Seniorernas Förbund

har i olika sammanhang framhållit vikten av att kommunerna har aktiva KPR.

§ 6 Kan vi driva samma frågor i våra resp. kommuner kopplade till regionfrågor?

1) Handlingsplan för suicidprevention, äldres psykiska ohälsa, depression, ensamhet.

2) Information om t ex vaccination mot bältros, hur bete sig vid misstanke om bältros, (höga

kostnader för den enskilde vid vaccination 4.000 kr-6.000 kr). 3)

Munhälsan; hur sköter personal från hemtjänsten, hemsjukvården och på äldreboende den dagliga

munhygienen. Allt fler äldre har kvar sina egna tänder långt upp i åldrarna. 4) Hur

säkerställer arbetsgivaren att våra äldre skyddas för smittor (all personal är inte vaccinerad mot t ex



Covid-19) inom hemtjänsten, hemsjukvården och på våra äldreboende? Vilken skyddsutrustning skall

användas? Rapport lämnas vid nästa RPR-KPR-möte.

§ 7 Tema-dag i november. Den 17 eller

19 november.                                                                                                                                Ann-Margret

Nilsson meddelar Ulla Rickardsson att vi gärna diskuterar Munhälsan (se föregående paragraf),

Vaccinationer, Hur vi samordnar våra respektive KPR-frågor och hur når vi de föreningar som inte har

några KPR-representanter.

§ 8 Övriga frågor Inga

§ 9 Nästa möte Måndag den 6 december 2021.

§ 10 Mötet avslutas Ordföranden Ann-Margret Nilsson

tackade för ett givande möte och förklarade mötet avslutat.

2021-10-04

Kerstin Uhrberg Ann-Margret Nilsson                                              Sekreterare

Justerare




